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Burgemeester   Heiliegers  

VRK: Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid
Geen bijzonderheden
 
Recreatieschap Spaarnwoude
(raadslid G.Th.M van Lieshout plv. lid AB)
De eerstvolgende bestuursvergadering staat gepland voor 26 juni.
 
Bestuurlijke coördinatie regio (BIO)
Geen vergadering geweest
 
Portefeuillehouderoverleg Ruimtelijke Ontwikkeling
Geen bijzonderheden.
 
Bestuursplatform Masterplan Noordzeekanaalgebied
Op 23 mei perspresentatie van de structuurvisie NZKG olv CdK Remkes. Behandeling in de 
commissie op 11 juni en in de raad op 36 juni. Uitgebreid voorstel van het college is 
inmiddels verzonden aan de raad.
 
Commissie Regionaal Overleg Luchthaven Schiphol (CROS)
Op 21 juni staat de eerstvolgende vergadering gepland. 

Wethouder Markus

Portefeuillehouderoverleg Verkeer en Vervoer
Het college heeft een afspraak gemaakt met de provincie en RWS om na het zomerreces bij 
elkaar te komen om over de N200 en een eventueel in te passen Busbaan te brainstormen. 
Ook is er een afspraak gemakt met RWS om bij het Rottepolderplein hekken te plaatsen 
zodat bij eventuele houseparty’s de mensen niet de A9 op kunnen. 

Portefeuillehouderoverleg Natuur, Milieu en Water
De besprekingen met Rijnland over de sluisjes verlopen voorspoedig. Binnenkort ( juli) komt 
het rapport uit over de staat van de sluisjes en de te nemen maatregelen om het water 
doorstroom profiel te vergroten.

Portefeuillehouderoverleg Economische Zaken
Vanuit de REO (regionaal economisch overleg) willen de gemeenten Haarlem, Velsen, 
Bloemendaal en Heemstede een projectplan inclusief fietsroutes om landgoederen te 
promoten en open te stellen voor bezoekers. 

STOPOZ
Jaarrekening staat deze maand op de agenda van de commissie en raad.

Eneco holding
Geen bijzonderheden



Meerlanden NV
AEB Amsterdam Energie Bedrijf (afvalverbranding) wil ons een voorstel doen het contract 
open te breken (loopt tot 1 januari 2018) De prijs per ton van € 85 per ton zou dan in het 
nieuwe contract met een looptijd van 10 jaar verlaagd worden naar € 65 per ton. Het voorstel 
staat op de agenda van de commissie van 11 juni. 

Polanenpark
Er zijn enkele bezwaarschriften binnengekomen op de vestiging van PostNL en Airproducts 
op het Polanenpark. Deze bezwaarschriften worden door de commissie Bezwaar 
waarschijnlijk behandeld. 

Wethouder Zantkuijl

VRK: Bestuurscommissie Publieke Gezondheid

 
Portefeuillehouderoverleg Onderwijs, Jeugd, Welzijn, Zorg en WMO
regionalisering leerplicht vastgesteld n.a.v. advies van Bureau Densa. 
Er zullen enkele personele verschuivingen worden gedaan tussen enkele gemeenten, 
maar de service en aanpak zal steviger zijn en regionaler op elkaar afgestemd. 

-voortgang verkenning bovenregionale samenwerking transitie jeugdzorg is vastgesteld 
met het verder uitwerken van de neergelegde mogelijke bovenregionale 
samenwerkingsverbanden binnen KAM A 

-vragenlijst inventarisatie samenwerking jeugd VNG Minister Plasterk vastgesteld. Er zal 
door onze gemeente een extra brief naar VNG en minister gezonden worden waarin het 
college melding maakt van onze raadswerkgroep Stip en Horizon en mogelijke andere 
uitkomsten voor samenwerking eind 2013. 

 -aanvraag pilot Toegang is bij provincie aangevraagd op basis van budget provincie 

-voortgang regionale samenwerking AWBZ vastgesteld en tevens zijn resultaten getoond 
van impactmonitor met te verwachten aantal clienten en aanbod zorg en de kosten. 

 - rapport verkenning voor mogelijkheden voor kanteling  van Bureau HHM besproken.
 
 - RSA aanvragen van regio Zuid-Kenemerland in het kader van subsidie Regionaal Sociale 
Agenda 2013 besproken en vastgesteld zoals project vitale ouderen, project gezonde jeugd 
en project regionale aanpak Aangepast sporten

 - maatregelen besproken voor het weer in control krijgen van OV taxi. Volgens het advies 
van dit portefeuillehouderoverleg zal op alle voorgestelde maatregelen worden in gezet

 Portefeuillehouderoverleg Volkshuisvesting
                geen nieuwe bijeenkomst meer geweest

 
Intergemeentelijke afdeling Sociale Zaken (IASZ)
 stuurgroep bijeen geweest en IASZ geeft medewerking aan onderzoek door onze 
rekenkamercommissie over de WMO (programma 5 en programma 6 ) 

 



Gemeentebelastingen Kennemerland-Zuid (GBKZ)
Stuurgroep binnenkort

Schadeschap Luchthaven Schiphol
geen nieuwe gegevens : AB heeft alle adviezen van DB overgenomen. 

 NV Bank Nederlandse Gemeenten
  geen nieuwe bijeenkomst geweest.
 
Werkvoorzieningschap Zuid-Kennemerland 
(tevens raadslid G.A. Jägers)
 laatste bijeenkomst van oude AB voor vaststellen van jaarstukken zal binnenkort 
plaatsvinden. 

Raadslid M. van der Laan 

Bestuur Cultureel Centrum Zwanenburg-Halfweg 
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